
Porada OORM 21.08.2023 na OSH Svitavy 

 

Přítomni: Havel Ivan, Švichká Irena, Ondrák Jiří, Kmošek Tomáš, Heger Jiří, 

Komoňová Jana,  

Hosté:Bílek Jiří,  

Omluveni: Křivka Roman, Bureš Jiří, Uher Pavel, Malíšková Martina, Raušar 

Jaroslav, 

1. Odevzdávání kronik na kontrolu k ZHVB bylo prodlouženo do 13.9.2023. 

Kroniky soustředit na OSH. 

2. ZHVB 2023 se bude konat 7.10.2023 v Horkách. Je plánováno jednání 

s sborem Horky dne 24.8.2023. Za OORM se zúčastní Ivan Havel a za 

OSH náměstek Miroslav Vacek. 

3. Děti na ZHVB musí uvádět názvy rostlin podle pravidel bez ohledu na 

botanické názvy. Rada nechápe ústřední orgány, které poslali na OSH 

velmi pěkné materiály na kontroly ZHVB, ale pouze na jednu dráhu, i 

když v pravidlech jsou dráhy dvě. 

4. Přihlášky dětí které postoupili na MR v běhu na 60m budou na KSH 

poslány hromadně pracovnicí OSH. Jednotlivé sbory zašlou údaje 

k postupujícím soutěžícím na OSH do 31.8.2023. Chceme tím zabránit 

podobným nejasnostem jako při KK 2023. postupující závodníky a jejich 

vedoucí osloví Ivan Havel. 

5. Školení rozhodčích v roce 2024 bude organizováno nejen pro rozhodčí  

kterým končí kvalifikace (rok 2019), ale i pro rozhodčí 2022 kvůli 

přezkoušení z nových směrnic. Budou osloveni rozhodčí kteří v minulém 

období aktivně rozhodovali. U ostatních, krom nováčků bude 

požadován finanční příspěvek na stravu. Toto rozhodnutí podléhá 

schválení VV OSH. 

6. Superpohár se bude konat 21.10.2023 ve Vítějevsi. OORM navrhuje 

jako rozhodčí Ivana Havla a Irenu Švichkou. Rozhodne VV OSH. 

7. Tomáš Kmošek  informoval radu, že díky iniciativě mladých hasiček sbor 

Trstenice uvažuje o pořádání soutěže Plamen 2024. Definitivní 

rozhodnutí bude na VVH sboru v listopadu 2023. 

8. Všichni členové rady vyjádřili nespokojenost se staven stránek OSH. 

Bylo kritizováno pozdní zveřejňování událostí a zápisů z porad. Ze sborů 

vzešla kritika na pozdní zveřejnění kalendáře akcí. Stejně byly 



kritizovány nejasnosti a zmatky v plánu akcí ve věci nejen termínů, ale i 

míst pořádání. Opět byl dotazován termín spuštění nových stránek. 

9. Rada vzala vědomí informaci o rezignaci Simony Konečné z důvodů 

nedostatku času. 

 

 

 

 

Zapsal: Švichká Irena 

Ověřil: Havel Ivan, Kmošek Tomáš 

 


